



AIM

9100, BOUL. HENRI-BOURASSA EST, MONTRÉAL, (QUÉBEC), CANADA, H1E 2S4  
TELEPHONE: (514) 494-2000 FAX: QA: (514) 494-8938

## CERTIFICAT D'ANALYSE CERTIFICATE OF ANALYSIS

CLIENT/  
CUSTOMER :

**Eastern Foundry**

DATE : 2008-11-18

PRODUIT/  
PRODUCT :

**Aluminium**

VOTRE NO. DE COMMANDE/  
YOUR ORDER NUMBER :

NOTRE NO. DE COMMANDE/  
OUR ORDER NUMBER :

---

<b>Submitted Sample</b>				
<b>ELEMENTS</b>		<b>%</b>	<b>ELEMENTS</b>	<b>%</b>
(Cu)	CUIVRE / COPPER	0.003		
(Si)	SILICIUM / SILICON	0.054		
(Fe)	FER / IRON	0.085		
(Zn)	ZINC / ZINC	3.72		
(Ni)	NICKEL / NICKEL	0.001		
(In)	INDIUM / INDIUM	0.0145		
(Al)	ALUMINIUM / ALUMINUM	96.12		

---

NOTES:

Ce rapport est sujet aux conditions suivantes: 1. Ce rapport est le résultat d'analyse sur un échantillon et n'offre aucune garantie en ce qui a trait au matériel sur lequel le spécimen a été récolté et toute substance similaire. 2. Le contenu de ce rapport n'est qu'une information pour le client identifié ci-haut et ne doit en aucun cas être publié en entier ou en partie, à aucun autre parti sans l'autorisation écrite de AIM. 3. Ni AIM, ni ses employés ne seront tenus responsables de toute réclamation, perte, ou dommage encouru par la fiabilité de ce rapport ou tout défaut, erreur ou omission lors de la préparation et de l'analyse. 4. Les échantillons sont retenus un mois à partir de la date d'analyse et, à moins de directives écrites indiquant autrement, ils seront détruits.

This report is subject to the following terms and conditions: 1. This report relates only to the material tested and there is no representation of warranty that it applies to similar substances of materials or the bulk of which the specimen is a part of. 2. The content of this report is for the information of the customer identified above only and it shall not be reprinted or published in whole or in part or disclosed to any other party without the prior written consent of AIM. 3. Neither AIM nor any of its employees shall be responsible for any claims, loss or damages arising in consequence of reliance on this report or any defect, error or omission in it as preparation or tests conducted. 4. Specimens retained one month from the date of testing and then disposed of unless written instructions require otherwise.

AUTORISÉ PAR/ AUTHORIZED BY : Carole Petit (37)